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Zápis z 9. jednání Výboru sociálního a zdravotního ZMČ Praha 10 dne 17. 12. 2019 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:10 hodin, jednání řídil předseda výboru p. Mikuláš Pobuda, který 
přivítal všechny přítomné členy i hosty.  
 
Přítomni: Mikuláš Pobuda, Mgr. Zuzana Freitas Lopesová, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, 
Mgr. Pavel Mareš, PaedDr. Martin Sekal   
 
Nepřítomni:  Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Veronika Žolčáková - omluveni 
 
Hosté: dle prezenční listiny  
 
 
1. Schválení programu 9. zasedání VSZ 

 
1. Schválení programu 9. zasedání VSZ 
2. Určení ověřovatele  
3. Informace o schválení zápisu z 8. zasedání VSZ 
4. Materiál „Návrh na schválení Strategické části Výkazu financování sociálních služeb 

městských částí Praha 1 – 22 (2018-2019)“  
5. Diskuse 

 
 

Hlasováno o programu v navržené podobě.  
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 

5 0 0 
 
 

2. Určení ověřovatele 
 
Za ověřovatele zápisu byla navržena T. Hauffenová 
  
Hlasováno o ověřovateli:  

 
Výsledek hlasování:   

Pro Proti Zdržel se hlasování 
4 0 1 

 
 

3. Informace o schválení zápisu z 8. zasedání VSZ 
 
Zápis z 8. zasedání VSZ byl schválen předsedou VSZ a ověřen ověřovatelem zápisu. Tímto byl 
zápis schválen. Ověřený zápis byl rozeslán členům VSZ, nikdo nevznesl připomínku. Ani při 
tomto jednání VSZ nebyla vznesena k zápisu připomínka.  
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4. Materiál „Návrh na schválení Strategické části Výkazu financování sociálních služeb 
městských částí Praha 1 – 22 (2018-2019)“  

 
Materiál byl členům VSZ rozeslán 12. 12. 2019. Materiál uvedla Bc. Linda Zákorová, vedoucí 
oddělení sociální práce.  
 
V předkladu paní Zákorová sdělila, že na základě doporučení paní Zuzany Freitas Lopesové 
a po vyhodnocení její připomínky by se hlasovalo o materiálu s touto změnou:  
V tabulce 1 oproti předloženému materiálu navrhuje OSO přesun položky „Osoby se 
zdravotním postižením“ do vysoké důležitosti a přesun „Podpora samostatného bydlení“ do 
prioritního zájmu. 
V tabulce 2 pak bude vyznačena jako priorita „Podpora samostatného bydlení“ namísto 
„Domovy se zdravotním postižením“.    
  
Diskuse: Freitas, Hauffenová, Mareš, Sekal   
  
Hlasováno o materiálu v pozměněné podobě (viz výše) 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/09/01 
 
Výbor sociální a zdravotní  
 
souhlasí s materiálem „Návrh na schválení Strategické části Výkazu financování sociálních 
služeb městských částí Praha 1 – 22 (2018-2019) (P10-136575/2019)“ a souhlasí s jeho 
předložením RMČ.  
 
 

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 
5 0 0 

 
 
 

5. Diskuse 
 
V diskusi uvedl předseda VSZ, že je ve spojení s FNKV. Je domluveno, že data budou zasílána 
1 x měsíčně, nyní dochází k jednání o složení poskytovaných dat, začátkem ledna proběhne 
další jednání.  
 
Diskuse k tomuto sdělení:  Hauffenová, Mareš, Sekal, Freitas, Kočí.  
  
Došlo k podpisu smlouvy o poskytnutí daru FNKV, finanční prostředky nemocnice obdrží ještě 
v tomto týdnu.  
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Předseda Výboru poděkoval všem členům VSZ za účast na jednání Výboru.  Jednání předseda 
VSZ ukončil v 17:49 hod.      
 
 
V Praze 17. 12. 2019  
 
 
Schválil: Mikuláš Pobuda, předseda VSZ    
Ověřila:  Mgr. Tereza Hauffenová 


